

School fee Installment Payment Plan Campaign

Pay your child's school fees at 0% profit rate and Zero processing fees with Ajman Bank BRight Credit Card. Also enjoy the flexibility of 0% Installment Payment Plan for up to 12 months ("Offer").

Step 1:

SPEND: ₪1,000 or more on your child's tuition fees using Ajman Bank BRight Credit Card. Cardholder can book multiple transactions for conversion to easy payment plan (EPP) during the offer period. Minimum transaction amount is ₪1,000 for EPP conversion.

Step 2:

Call: 600 555522 or +97167114888 From outside the UAE) and ask to convert your school/university tuition fee payment to an easy payment plan.

Step 3:

ENJOY: the convenience of paying over 3, 6, 9, 12 months at 0% profit and zero processing fees.

Terms & Conditions Apply

If customers opt for EPP with processing fee waiver, Bright Rewards should not be given.

School Fees Easy Payment Plan Offer Terms and Conditions (Offer terms & conditions):

- The Offer is valid until 31st December 2026 and is valid only for Ajman Bank Bright Credit Cards.
- The Offer is zero profit on Equated Monthly Instalments ("EMI") and zero processing fee.
- The Offer is not valid in conjunction with any other special promotion or other reward periodical campaign.
- Transactions performed on the following Merchant Categories will qualify for this offer for both domestic & international spend:
 - 8211 - Elementary and Secondary Schools Merchants classified with this merchant category code are elementary and secondary schools that provide academic instruction. Including Grade Schools, Grammar Schools, High Schools, Middle Schools, schools - Kindergartens.
 - 8220 - Colleges, Universities, Professional Schools, and Junior Colleges.
 - 8241 - Correspondence Schools.
 - 8244 - Business and Secretarial Schools.
 - 8249 - Vocational and Trade Schools.
 - 8299 - Schools and Educational Services (Not Elsewhere Classified).
 - 8351 - Child Care Services.
- Spend on these eligible categories above then call Ajman Bank PJSC ("Bank") to convert your purchases between 3, 6, 9 or 12 months and your transaction will be converted into EPP within 3 to 4 business days.
- The full purchase amount (equivalent to the easy payment plan) will temporarily reduce your available credit limit until the installments are fully repaid.
- For every monthly instalment paid, the equivalent amount will be automatically released to the Credit Card available balance amount.
- All other outstanding amount on your credit card shall continue to accrue profit at the prevailing profit rate.
- The EMI will be included in your monthly credit card statement of account as the "minimum amount due". In the event that you fail to make payment of this "minimum amount due", you credit card shall be charged with profit on the unpaid balance at the applicable profit rate in accordance with the Credit Card Terms and Conditions.
- If the credit card account is closed by you or the Bank before all EMI's have been charged, then all of the future EMI's shall be accelerated and debited to the final Credit Card Statement of the account as one figure.

حملة خطة تقسيط الرسوم المدرسية

ادفع الرسوم المدرسية لطفلك بمعدل ربح 0 % ورسوم معالجة صفرية باستخدام بطاقة بي رايت الائتمانية من مصرف عجمان. استمتع أيضاً بمرونة خطة السداد بالتقسيط بدون أرباح لمدة تصل إلى 12 شهراً ("العرض")

الخطوة الأولى:

أنفق: 1000 درهم إماراتي أو أكثر على الرسوم المدرسية لطفلك باستخدام بطاقة بي رايت الائتمانية من مصرف عجمان. يمكن لحامل البطاقة تحويل معاملات متعددة إلى خطة الدفع الميسر (EPP) خلال فترة العرض. الحد الأدنى لمبلغ المعاملة هو 1000 درهم للتحويل إلى خطة الدفع الميسر.

الخطوة الثانية:

اتصل على: 600 555522 أو +97167114888 (من خارج دولة الإمارات العربية المتحدة) واطلب تحويل دفع الرسوم الدراسية للمدرسة/الجامعة إلى خطة الدفع الميسر.

الخطوة الثالثة:

استمتع: بسهولة الدفع على مدى 3 أو 6 أو 9 أو 12 شهراً بمعدل ربح 0 % ورسوم معالجة صفرية.

تطبيق الشروط والأحكام

إذا اختار العملاء خطة الدفع الميسر مع الإعفاء من رسوم المعالجة، فلا يُمنحوا نقاط مكافآت BRight.

شروط وأحكام عرض خطة السداد الميسر للرسوم المدرسية (شروط وأحكام العرض):

- يسري العرض حتى 31 ديسمبر 2026 ويسري فقط على بطاقات BRight الائتمانية من مصرف عجمان.
- يمنح العرض صفر ربح على الأقساط الشهرية المتساوية ("EMI") ورسوم معالجة صفرية.
- لا يسري العرض بالتزامن مع أي عرض ترويجي خاص آخر أو حملة مكافآت دورية أخرى.
- ستكون المعاملات التي يتم إجراؤها على فئات التاجر التالية مؤهلة لهذا العرض لكل من الإنفاق المحلي والدولي:
 - 8211 - المدارس الابتدائية والثانوية المصنفة تحت رمز فئة التاجر، وتشمل المدارس الابتدائية والثانوية التي توفر التعليم الأكاديمي. بما في ذلك المدارس الابتدائية ومدارس النحو والمدارس الثانوية والمدارس المتوسطة ورياض الأطفال.
 - 8220 - الكليات والجامعات والمدارس المهنية والكليات الإعدادية.
 - 8241 - مدارس التعليم بالمراسلة.
 - 8244 - كليات إدارة الأعمال والسكرتارية.
 - 8249 - المدارس المهنية والحرفية.
 - 8299 - المدارس والخدمات التعليمية (غير مصنفة في مكان آخر).
 - 8351 - خدمات رعاية الطفل.
- انفق على هذه الفئات المؤهلة أعلاه ثم اتصل بمصرف عجمان ش.م.ع ("المصرف") لتحويل مشترياتك بين 3 أو 6 أو 9 أو 12 شهراً وسيتم تحويل معاملتك إلى خطة الدفع الميسر في غضون 3 إلى 4 أيام عمل.
- سيؤدي مبلغ الشراء الكامل (أي ما يعادل خطة الدفع الميسر) إلى تقليل حد الائتمان المتاح مؤقتاً حتى يتم سداد الأقساط بالكامل.
- لكل قسط شهري يتم دفعه، سيتم تحرير المبلغ المكافئ تلقائياً إلى مبلغ الرصيد المتاح لبطاقة الائتمان.
- ستستمر جميع المبالغ المستحقة الأخرى على بطاقتك الائتمانية في احتساب الأرباح عليها بمعدل الربح السائد.
- سيتم تضمين القسط الشهري المتساوي في كشف حساب بطاقتك الائتمانية الشهري باعتباره "الحد الأدنى للمبلغ المستحق". في حالة إخفاك في دفع "الحد الأدنى للمبلغ المستحق"، سيتم تحميل بطاقتك الائتمانية ربحاً على الرصيد غير المدفوع بمعدل الربح المطبق وفقاً لشروط وأحكام بطاقة الائتمان.
- إذا تم إغلاق حساب بطاقة الائتمان من قبلك أو من قبل المصرف قبل فرض رسوم على جميع الأقساط الشهرية المتساوية، فسيتم تسريع جميع الأقساط الشهرية المتساوية المستقبلية وخصمها من كشف حساب بطاقة الائتمان النهائي للحساب كمبلغ إجمالي واحد.

- In the case you decide to pre-close your Easy Pay, a charge of ~~200~~200 will be levied on the card
- These Offer Terms and Conditions are in addition to the terms and conditions applicable to all Credit Card accounts as contained in the Credit Card Terms and Conditions.
 - This Offer, along with its features, has been introduced by the Bank at its sole discretion. Accordingly, the Bank retains the right to discontinue the Offer or vary its features thereof at any time without prior notice. However, the bank will not change any terms and conditions for customers who have already availed this offer.
 - If the Card is overdue, blocked or suspended for any reason whatsoever, then the Offer shall stand forfeited but may be reinstated, at the sole discretion of the Bank.
 - The Customer irrevocably and unconditionally releases and discharges Ajman Bank, its affiliates and their directors, officers and employees from any and all liabilities arising and/or in relation to the Offer Terms and Conditions". For avoidance of doubt, the Customer, shall not assert any claim, and waives any right to assert any claim(s) against Ajman Bank, its affiliates and their directors, officers and employees for any loss, damage suffered or alleged and/or legal actions, costs or expenses of whatsoever nature arising out of the Offer Terms and Conditions"/or Offer.
 - The Offer Terms and Conditions shall be governed by the UAE laws and CBUAE Regulations, to the extent these laws do not conflict with the principles of Sharia as interpreted by the Internal Sharia Supervision Committee of Bank, in which case the principles of Sharia shall prevail, and all disputes shall be decided subject to the exclusive jurisdiction of the competent courts.
 - The customer availing the Offer confirms to have read, understood and agrees to the above Offer eligibility criteria and the Offer Terms and Conditions and accepted the same along with other Banking Services Agreement Terms and Conditions, Cards terms and Conditions and subject to such other terms and conditions as shall be specified by the Bank from time to time.
- في حال قررت السداد/الإغلاق المبكر لخطة الدفع المُيسّر ، تُفرض رسوم قدرها 200 درهم إماراتي على البطاقة
- تضاف شروط وأحكام العرض هذه إلى الشروط والأحكام السارية على جميع حسابات بطاقات الائتمان على النحو الوارد في شروط وأحكام بطاقة الائتمان.
 - قدّم هذا العرض، بميزاته، من قبل المصرف وفقاً لتقديره الخاص. وعليه، يحتفظ المصرف بالحق في إيقاف العرض أو تغيير ميزاته في أي وقت دون إشعار مسبق. ومع ذلك، لن يغير المصرف أي شروط وأحكام للعملاء الذين استفادوا بالفعل من هذا العرض.
 - إذا تأخرت البطاقة أو حظرت أو عُلِّقت لأي سبب من الأسباب، يسقط العرض فوراً ولكن يجوز إعادته، وفقاً لتقدير المصرف وحده.
 - يبرئ العميل ذمة مصرف عجمان والشركات التابعة له ومديره ومسؤوليه وموظفيه بشكل لا رجعة فيه وغير مشروط من جميع الالتزامات الناشئة و/أو المتعلقة بشروط وأحكام العرض. لتجنب الشك، يلتزم العميل بالألا يقدم أي مطالبة، بل يتنازل عن أي حق في تقديم أي مطالبة (مطالبات) ضد مصرف عجمان والشركات التابعة له ومديره ومسؤوليه وموظفيه عن أي خسارة أو ضرر متكبّد أو مزعوم و/أو إجراءات قانونية أو تكاليف أو نفقات من أي نوع تنشأ عن شروط وأحكام العرض أو العرض نفسه.
 - تخضع شروط وأحكام العرض لقوانين دولة الإمارات العربية المتحدة ولوائح مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي، إلى الحد الذي لا تتعارض فيه هذه القوانين مع مبادئ الشريعة الإسلامية كما تفسرها لجنة الرقابة الشرعية الداخلية للمصرف، وفي هذه الحالة تسود مبادئ الشريعة، ويكون للمحاكم المختصة الاختصاص القضائي الحصري للفصل في جميع النزاعات.
 - يؤكد العميل الذي يستفيد من العرض أنه قرأ وفهم ووافق على معايير أهلية العرض المذكورة أعلاه وشروط وأحكام العرض وقبلها جنباً إلى جنب مع شروط وأحكام اتفاقية الخدمات المصرفية الأخرى وشروط وأحكام البطاقات ويخضع للشروط والأحكام الأخرى التي يحددها المصرف من وقت لآخر.

Key Facts Statements (KFS) – Credit Covered Cards terms & conditions

بيانات الحقائق الرئيسية (KFS) – بطاقات الائتمان شروط وأحكام البطاقات المغطاة

Warning

تحذير:

- If customers opt for EPP with processing fee waiver, BRight Rewards should not be given
- In case you decide to pre-close your easy pay, a charge of AED 200 will be levied on the card
- If you do not make the payments on your financing on or before the due date, your card account will go in arrears. This may affect your credit rating, which limit your ability to access financing in future.
- إذا اختار العملاء خطة الدفع المُيسّر مع الإعفاء من رسوم المعالجة، فلا يُمنحوا نقاط مكافآت بي رايت.
- في حالة قررت الإغلاق المبكر لخطة الدفع المُيسّر، تُفرض رسوم قدرها 200 درهم إماراتي على البطاقة.
- إذا لم تسدد المدفوعات على تمويلك في تاريخ الاستحقاق أو قبله، فسيدخل حساب بطاقتك في مرحلة المتأخرات. قد يؤثر هذا على تصنيفك الائتماني، مما يحد من قدرتك على الحصول على تمويل في المستقبل.

For complaints and suggestions, you may visit any of our branches and submit in writing or verbally to our Customer Service Officer. You can also call our phone banking on 600555522 and we will be happy to assist. Alternatively, you may also use our website or email us at info@ajmanbank.ae

لشكاوى والاقتراحات، يمكنك زيارة أي من فروعنا وتقديمها كتابياً أو شفهيّاً إلى مسؤول خدمة العملاء لدينا. يمكنك أيضاً الاتصال بالخدمات المصرفية عبر الهاتف على 600555522 وسيسعدنا تقديم المساعدة. بدلاً من ذلك، يمكنك أيضاً استخدام موقعنا الإلكتروني أو مراسلتنا عبر البريد الإلكتروني على info@ajmanbank.ae